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          Piotr Pacelt 

          Radny 

          Rady Miasta Zduńska Wola 

Nasz znak: RM.0003.55.2022 

                                                                             Data: 08.12.2022 r. 

Dotyczy: odpowiedzi na interpelację. 

 

    W  odpowiedzi na interpelację złożoną na LIX sesji Rady Miasta Zduńska Wola w dniu 24 listopada 2022 r.                     

w sprawie „za pośrednictwem Prezydenta Miasta Zduńska Wola zwracam się ponownie z wnioskiem do gestora 

sieci energetycznej PGE o zaplanowanie w budżecie spółki na rok 2023 wymiany napowietrznej nieizolowanej sieci 

zasilania energetycznego na ulicy Spółdzielczej w Zduńskiej Woli, na izolowaną sieć typu warkocz. Na całej ulicy 

Spółdzielczej linia przebiega w koronach drzew tworzących zwarty szpaler, ze względu na bezpieczeństwo 

mieszkańców, uniknięcie kolejnych licznych awarii związanych ze zrywaniem się kabli i przepięciami w czasie 

silniejszych burz i w okresie wzmożonej wegetacji drzew, proszę o pozytywne rozpatrzenie uzasadnionego moim 

zdaniem wniosku. Wielokrotnie cięcia techniczne koron drzew nie dosyć, że nie dają spodziewanego efektu,  

bo korony bardzo szybko odrastają, to niepotrzebnie zmniejszają masę zieloną samych koron. Poprzedni wniosek 

nie doczekał się realizacji ze względu na brak środków finansowych. Mam nadzieję, że tym razem zadanie można 

zaplanować i wykonać w roku 2023 bez żadnego problemu, tym bardziej, że Powiat Zduńskowolski przystąpił do 

przebudowy tej ulicy i wnioskowane prace można spokojnie skoordynować z pracami drogowymi” uprzejmie 

informuję, że wniosek został przekazany do PGE Dystrybucja S.A. Po otrzymaniu odpowiedzi zwrotnej przekażę  

ją Panu Radnemu.  

  

         Z poważaniem 

 

 

Do wiadomości: 

1) Biuro Rady Miasta 

2) a/a 

 


